
 
 

Protokół Nr VII/16/24 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2024 roku o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:10 

tego samego dnia w gabinecie Starosty.  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Tomasz Ziółkowski - Wicestarosta       

2. Katarzyna Balzam - Nieetatowy Członek Zarządu 

3. Ewa Mielczarek-Sójka – Nieetatowy Członek Zarządu 

4. Joanna Pawłowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu 

6. Anna Kurzawa  – w/z Skarbnika Powiatu  

Nieobecni:  

1. Wojciech Rychlik – Starosta  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu otworzył Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski stwierdzając 

kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 13 sierpnia br. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 22 sierpnia br. godz. 9:30 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 22 sierpnia br. godz. 13:10 



 
 

6. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr V/118/15 z dnia 11 sierpnia 2015 r. 

w sprawie upoważnienia do sprawowania kontroli nad organizatorem rodzinnej 

pieczy zastępczej, placówką opiekuńczo - wychowawczą, rodzinami 

zastępczymi oraz prowadzącymi rodzinne domy dziecka, działającymi na 

terenie powiatu zduńskowolskiego. – SPK.41.24 

7. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli w sprawie 

zaopiniowania zaliczenia drogi położonej w miejscowości Wągłczew,                     

gm. Wróblew do kategorii dróg powiatowych.  

8. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli w sprawie 

zaopiniowania pozbawienia drogi powiatowej powiatu sieradzkiego jej 

dotychczasowej kategorii.  

9. Uchwały budżetowe. 

10. I złożenie projektu budżetu powiatu na rok 2025. 

11. Sprawy różne. 

12. Wnioski Członków Zarządu. 

13. Zakończenie posiedzenia.   

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Tomasz Ziółkowski, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna Pawłowska 

NIEOBECNI (2) Wojciech Rychlik, Katarzyna Balzam 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 13 sierpnia br. 



 
 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do protokołu. 

 

Członek Zarządu Pani Joanna Pawłowska zgłosiła zmianę w protokole. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół wraz z zaproponowaną zmianą. 

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 22 sierpnia br. godz. 9:30 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 5 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 22 sierpnia br. godz. 13:10 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do protokołu. 



 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 6 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę nr V/118/15 z dnia 11 sierpnia 2015 r. w sprawie 

upoważnienia do sprawowania kontroli nad organizatorem rodzinnej pieczy 

zastępczej, placówką opiekuńczo - wychowawczą, rodzinami zastępczymi oraz 

prowadzącymi rodzinne domy dziecka, działającymi na terenie powiatu 

zduńskowolskiego. – SPK.41.24 

 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie podlega opinii”. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu Uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 



 
 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/80/24 zmieniającą uchwałę nr 

V/118/15 z dnia 11 sierpnia 2015 r. w sprawie upoważnienia do sprawowania kontroli 

nad organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej, placówką opiekuńczo                                                

- wychowawczą, rodzinami zastępczymi oraz prowadzącymi rodzinne domy dziecka, 

działającymi na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Punkt 7 

Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli w sprawie zaopiniowania 

zaliczenia drogi położonej w miejscowości Wągłczew, gm. Wróblew do kategorii dróg 

powiatowych.  

 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu Uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/81/24 w sprawie zaopiniowania 

zaliczenia drogi położonej w miejscowości Wągłczew, gm. Wróblew do kategorii dróg 

powiatowych. 

 

Punkt 8 

Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli w sprawie zaopiniowania 

pozbawienia drogi powiatowej powiatu sieradzkiego jej dotychczasowej kategorii.  



 
 

 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/82/24 w sprawie zaopiniowania 

pozbawienia drogi powiatowej powiatu sieradzkiego jej dotychczasowej kategorii. 

 

Punkt 9 

Uchwały budżetowe. 

 

w/z Skarbnika Powiatu Anna Kurzawa przedstawiła: 

 

1/ projekty Uchwał Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniający UCHWAŁĘ NR LXIX/82/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2024. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 
 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/83/24 zmieniającą UCHWAŁĘ NR 

LXIX/82/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2024. 

 

- zmieniający Uchwałę Nr VI/4/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

9 stycznia 2024 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok  2024 ( w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/84/24 zmieniającą Uchwałę Nr 

VI/4/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 9 stycznia 2024 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok  2024 ( w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

- zmieniający Uchwałę Nr VI/5/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 09 

stycznia 2024 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na rok 2024 (w ujęciu zbiorczym). 

 



 
 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Tomasz Ziółkowski, Katarzyna Balzam, Ewa Mielczarek-Sójka, Joanna 

Pawłowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VII/85/24 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/5/24 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 09 stycznia 2024 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2024 (w ujęciu 

zbiorczym). 

 

Punkt 10 

I złożenie projektu budżetu powiatu na rok 2025. 

 

w/z Skarbnika Powiatu Anna Kurzawa omówiła w/w złożenie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął w/w informację. 

 

Punkt 11 

Sprawy różne. 

 

1. Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski przedstawił sprawę naprawy 

renowacyjnej domków, które są  wykorzystywane do imprez powiatowych. Koszt farb 

500,00 zł i 2500,00 zł na umowę zlecenie na wykonanie prac. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zakup farby i zawarcie umowy. 

 



 
 

2. Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Zespołu szkół Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach dotyczącym zażalenia z dnia 15.07.2024 r. na 

niepodjęte czynności  dotyczące przycięcia i usunięcia drzew. 

 

3. Członek Zarządu Pani Joanna Pawłowska zapytała: 

 
1/ o ekrany dźwiękochłonne na Nowym Mieście i w okolicach Poręb. 

 

Członek Zarządu Pani Katarzyna Balzam poinformowała, iż nie ma przekroczeń norm 

poziomu hałasu. 

 

2/ o rondo przy wyjeździe z Karsznic a zjeździe z wiaduktu, poprosiła o rozważenie 

czy jest sens i możliwość wybudowania. 

 

Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski poinformował, iż poruszy sprawę na Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

3/ gdzie są wyznaczone lądowiska dla helikopterów medycznych. 

 

4/ ile  mamy schronów, w jakim są stanie, czy jest regulamin określający kto może się 

w nich schować. 

 

5/ ilu psychologów jest w poszczególnych szkołach, w podziale na etaty. 

 

4. Członek Zarządu Pani Katarzyna Balzam zapytała o program IN-VITRO: czy jest 

zakończony, ile osób zrekrutowano, czy się udała jakaś procedura, jaka klinika 

realizuje program. 

Punkt 12 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 13 

Zakończenie posiedzenia. 



 
 

Posiedzenie zakończył Wicestarosta Pan Tomasz Ziółkowski. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Wojciech Rychlik – Przewodniczący Zarządu 

Tomasz Ziółkowski - Wicestarosta 

Katarzyna Balzam – Nieetatowy Członek Zarządu 

Ewa Mielczarek - Sójka – Nieetatowy Członek Zarządu 

Joanna Pawłowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak 


